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Transportudvalget har i brev af 6. august 2021 stillet mig følgende 

spørgsmål (TRU alm. del), som jeg hermed skal besvare. Spørgs-

målet er stillet efter ønske fra Kristian Pihl Lorentzen (V). 

Spørgsmål nr. 710: 

Har der nogensinde været regnet på, hvor mange flere overkørsler 

man kan få ved at lade andre leverandører af overkørsler komme 

ind på privatbanerne? 

Svar: 

Jeg har forelagt spørgsmålet for Banedanmark, der oplyser føl-

gende: 

”Banedanmark anvender ikke apriori en enkeltstående leverandør, 

jf. svar på TRU alm. del – spørgsmål 709. Ved valg af leverandør 

vurderes bl.a. økonomi, herunder også muligheden for anvendelse 

af komponenter og reservedele fra eksisterende anlæg. Dette er 

muligt med BUES, men ikke PIBA-anlæg.” 

Med venlig hilsen 

Benny Engelbrecht 
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